
                 
                                                     Україна 

                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА 

                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

                                П Р О Т О К О Л 
Шістнадцятої  сесії                                VIІI скликання 

                 24 листопада 2023 року 

        Мала зала засідань  

        10.00 

Усього обрано депутатів – 42  

 Присутніх на сесії  -  25  депутатів  (список додається). 

          Запрошених  -  7 осіб  (список  додається). 

Шістнадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  

ради. 

 

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.    

Пропозицію внесла Вахнюк С.Ю. - депутат районної ради, яка 

запропонувала до складу секретаріату включити депутатів: 

Бабія О.С. Діхтяра Д.І., Вержибока В.І.   

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік: 

1. Діхтяр Д.І.- депутат районної ради;  

2. Бабій О.С. - депутат районної ради;  

3Вержибок В.І. - депутат районної ради.  

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії. 

Пропозицію внесла Вахнюк С.Ю. - депутат районної ради, яка 

запропонувала до складу лічильної комісії включити депутатів: 

Хмелівського В.Й., Надрагу Н.П., Марківського А.П. 

Пропозицію підтримано. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік: 

1. Хмелівський В.Й. - депутат районної ради;                                     

2. Надрага Н.П. - депутат районної ради; 

3. Марківський А.П. - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії.  

      Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради. 

1.  Про звіт голови районної ради. 

Доповідач: Балянов Олександр Олександрович – голова районної ради 



2. Про звернення депутатів Бердичівської районної ради Бердичівського 

району до Житомирської обласної військової адміністрації та Житомирської 

обласної ради щодо фінансової підтримки діяльності Бердичівської районної 

ради. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

3. Про внесення змін до рішення районної ради від 25.08.2023 року№148 «Про 

затвердження Програми підтримки діяльності Бердичівської районної ради 

по забезпеченню сталого розвитку місцевого самоврядування та реалізації 

заходів спрямованих на соціально-економічний розвиток Бердичівського 

району на 2023-2025 роки». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

4. Про підтримку перейменування селища  Першотравневе Вчорайшенської 

сільської ради Бердичівського району. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

5. Про включення об’єктів нерухомого майна до Переліку 2 типу. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

6. Про районний бюджет Бердичівського району на 2024 рік. 

Доповідач: Сульженко Ліна Євгенівна – т.в.о. начальника відділу фінансів 

Бердичівської районної державної адміністрації 

7. Про план роботи районної ради на І півріччя 2024 року. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

8. Про внесення змін до Положення про звання «Почесний громадянин 

Бердичівського району». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

9. Про зняття з контролю окремих рішень районної ради. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

10. Про внесення змін до рішення Бердичівської районної ради від 02.12.2020 

р. № 11 «Про обрання складу постійних комісій районної ради». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови районної 

ради 

11.  Різне 

 

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу.  

Голосували  «за» одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання про 

затвердження розпорядження голови районної державної 

адміністрації 



ВИРІШИЛИ: включити питання  про затвердження розпорядження голови 

районної державної адміністрації. 

Голосували:  «за»  - одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання про 

дострокове припинення повноважень  депутата районної  ради. 

ВИРІШИЛИ:включити питання  про дострокове припинення повноважень  

депутата районної  ради. 

Голосували:  «за»  - одноголосно 

 

6. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання про 

дострокове припинення повноважень  депутата районної  ради. 

ВИРІШИЛИ:включити питання  про дострокове припинення повноважень  

депутата районної  ради. 

Голосували:  «за»  - одноголосно 

 

7. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання про 

дострокове припинення повноважень  депутата районної  ради. 

ВИРІШИЛИ:включити питання  про дострокове припинення повноважень  

депутата районної  ради. 

Голосували:  «за»  - одноголосно 

 

8.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – про затвердження порядку денного в цілому. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний в цілому та розглядати в такій 

послідовності: 

1. Про внесення змін до рішення Бердичівської районної ради від 02.12.2020 р. 

№ 11 «Про обрання складу постійних комісій районної ради». 

2. Про звіт голови районної ради. 

3. Про звернення депутатів Бердичівської районної ради Бердичівського району 

до Житомирської обласної військової адміністрації та Житомирської обласної 

ради щодо фінансової підтримки діяльності Бердичівської районної ради. 

4. Про внесення змін до рішення районної ради від 25.08.2023 року№148 «Про 

затвердження Програми підтримки діяльності Бердичівської районної ради по 

забезпеченню сталого розвитку місцевого самоврядування та реалізації заходів 

спрямованих на соціально-економічний розвиток Бердичівського району на 

2023-2025 роки». 

5. Про підтримку перейменування селища  Першотравневе Вчорайшенської 

сільської ради Бердичівського району.  

6. Про затвердження розпорядження голови районної державної адміністрації 

7. Про районний бюджет Бердичівського району на 2024 рік. 

8. Про включення об’єктів нерухомого майна до Переліку 2 типу. 

9. Про план роботи районної ради на І півріччя 2024 року. 

10. Про внесення змін до Положення про звання «Почесний громадянин 

Бердичівського району». 



11. Про зняття з контролю окремих рішень районної ради. 

12.  Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради 

13.  Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради 

14.  Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради 

15.  Різне. 

Голосували  «за» одноголосно. 

 

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 

ради. 

 

9.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення Бердичівської районної ради від 

02.12.2020 р.  № 11 «Про обрання складу постійних комісій 

районної ради»., яка повідомила, що до апарату Бердичівської 

районної ради надійшла заява депутата районної ради Самчик 

Марії Максимівні про те, що вона одружилася і змінила прізвище 

на «Березюк»,  відповідно необхідно змінити прізвище в списках 

депутатів. Так як депутат є в складі постійної комісії, необхідно 

внести зміни в рішення районної ради від 02.12.2020 р.  № 11. 

Також в проекті рішення вказано, що всі протокольні рішення 

районної ради, в яких зазначено прізвище депутата «Самчик», 

залишаються чинними, при цьому, з моменту вступу в силу даного 

рішення,  під час прийняття нових рішень  зазначається нове 

прізвище  «Березюк». 

 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: Балянова О.О. – голову районної ради, про звіт голови 

районної ради, який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


ВИРІШИЛИ: звіт голови районної ради про діяльність Бердичівської районної 

ради за звітний період взяти до відома (інформація додається). 

Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 1, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

11. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

звернення депутатів Бердичівської районної ради Бердичівського 

району до Житомирської обласної військової адміністрації та 

Житомирської обласної ради щодо фінансової підтримки діяльності 

Бердичівської районної ради, яка повідомила, що на наступний 2024 

рік  Бердичівській районній раді виділено кошти лише на заробітну 

плату. На оплату комунальних послуг фінансування не 

передбачене. Тому для забезпечення безперебійного та ефективного 

виконання депутатським корпусом та виконавчим апаратом 

районної ради своїх повноважень, вирішення проблем соціально-

економічного характеру та збереження комунального майна в 

належному стані, Бердичівська районна рада порушує клопотання 

перед головою Житомирської обласної державної адміністрації, 

Житомирською обласною радою щодо передбачення фінансового 

ресурсу у обласному бюджеті на підтримку діяльності районних рад 

Житомирської області у 2024 році  та  прийняття Програми 

фінансової підтримки районних рад Житомирської області. 

 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 Хомяк О.Е. – який зазначив, що так як субвенція з державного 

бюджету становить 1449,4 тис. грн для Бердичівської районної 

ради, та це не забезпечує реальну потребу фінансування 

обов’язкових виплат,  необхідно внести зміни до звернення та 

вказати скільки потрібно коштів, куди вони будуть 

використовуватись. 

 Балянов О.О. – який повідомив, що аналогічні звернення 

приймаються по всій Україні. Аналогічне звернення направлено до 

Верховної ради України, до Кабінету Міністрів України, до 

обласних рад Українською асоціацією обласних та районних рад. 

 Хом’як О.Е. – який зазначив, що якщо ми звертаємося до 

Житомирської  обласної ради, Житомирської обласної військової 

адміністрації нам необхідно продумати та пропрацювати 

Програму, вказати на що необхідно кошти, в якій кількості, 

можливо включити в Програму питання по екології. 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


 Томашевська С.Б. – яка зазначила, що на 15 сесії Бердичівська 

районна рада затвердила Програму підтримки діяльності 

Бердичівської районної ради по забезпеченню сталого розвитку 

місцевого самоврядування та реалізації заходів спрямованих на 

соціально-економічний розвиток Бердичівського району на 2023-

2025 роки, в якій вказані пункти куди будуть спрямовуватись 

кошти.  

 Яригін П.І. – який зауважив, що Програма прийнята без 

зазначення сум.   

 Хомяк О.Е. – який зазначив, що якщо Бердичівська районна рада 

звертається до Житомирської обласної ради та Житомирської 

обласної адміністрації запропонував внести зміни із зазначенням 

конкретних сум.  

 Томашевська С.Б. – яка зазначила, що це текст загального 

звернення, де не передбачається конкретна сума, а районна рада 

просить прийняти Програму, яка б надавала б можливість виділяти 

кошти. Також підсумувавши вищесказане запропонувала 

підтримати пропозицію депутата Яригіна П.І. та Хомяка О.Є. та  

внести зміни з 01.01.2024 року до  Програми  підтримки діяльності 

Бердичівської районної ради по забезпеченню сталого розвитку 

місцевого самоврядування та реалізації заходів спрямованих на 

соціально-економічний розвиток Бердичівського району на 2023-

2025 роки, заздалегідь опрацювавши  її з фахівцями та депутати 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 1. 

 

12.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради від 25.08.2023 року№148 

«Про затвердження Програми підтримки діяльності Бердичівської 

районної ради по забезпеченню сталого розвитку місцевого 

самоврядування та реалізації заходів спрямованих на соціально-

економічний розвиток Бердичівського району на 2023-2025 роки. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив про те, що питання 

розглядалося на спільному засіданні постійних комісій районної 

ради  з питань бюджету та комунальної власності, з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку та з 

питань соціально-економічного розвитку, підприємництва, 

транспорту та інфраструктури. Пропозиція комісії – 

рекомендувати даний проект для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


15.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

підтримку перейменування селища  Першотравневе 

Вчорайшенської сільської ради Бердичівського району. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

16.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про  

включення об’єктів нерухомого майна до Переліку 2 типу, яка 

повідомила, що Бердичівська районна рада працює над створенням 

безпечного простору для внутрішньопермішених осіб, та осіб які 

постраждали від військової агресії російської федерації, для їх 

адаптації та інтеграції в середовище в якому вони опинилися. 

Районна рада тісно співпрацює з благодійним фондом РОКАДА та з 

закордонними донорами, які виділяють кошти на реалізацію 

проєкту для створення таких просторів.  Зазначила, що на 

сьогоднішній день концепція розроблена, готується фінансовий 

кошторис. За допомогою благодійного фонду буде здійснений 

ремонт, закуплена вся необхідна техніка, меблі та обладнання. 

Також повідомила, що представники уповноваженого верховного 

комісара з питань біженців ООН здійснюють перевірку 

необхідності створення даного простору і шляхи реалізації  тієї 

концепції, яка пропонується на їх розгляд. Тому для даного проєкту 

необхідно включити до Переліку другого типу об’єкти нерухомого 

майна спільної власності, а саме частину приміщень другого 

поверху, за адресою м. Бердичів, вулиця Садова,3, щодо яких 

прийнято рішення про передачу в оренду без аукціону. 

 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 Яригін П.І. – який запитав, чи буде заключний договір оренди.  

 Томашевська С.Б. – яка відповіла, що договір оренди буде 

заключний і оскільки Бердичівська районна рада ініціює створення 

такого простору, орендарем виступає сама районна рада.  

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


 Хомяк О.Е.- який запитав чи будуть з даного проекту фінансові 

доходи? 

 Томашевська С.Б. -  яка повідомила, що фінансових доходів з 

даного проекту не буде. Згідно законодавства України дані 

приміщення були в Переліку 1 типу, їх можна побачити на сайті 

PROZORO, кожен з бажаючих може сайти на сайт і через аукціон 

взяти приміщення в оренду, але жодної заявки щодо оренди даних 

приміщень на сьогоднішній день не надходило.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

17.СЛУХАЛИ: Сульженко Л.Є. – т.в.о. начальника відділу фінансів 

Бердичівської районної державної адміністрації, про затвердження 

розпорядження голови районної державної адміністрації.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 1, «не бав участь у 

голосуванні» –1. 

 

18.СЛУХАЛИ: Сульженко Л.Є. – т.в.о. начальника відділу фінансів 

Бердичівської районної державної адміністрації, про районний 

бюджет Бердичівського району на 2024 рік, яка повідомила, що 

згідно до частини 8 статті 75 Бюджетного кодексу України 

Міністерством фінансів України проведено міжбюджетний 

трансферт  на 2024 рік. Згідно додатку 6 Закону України «Про 

державний бюджет України на 2024 рік» обсяг фінансового ресурсу 

районного бюджету Бердичівського району розрахований та 

передбачений у вигляді трансферту (субвенції) 1449, 4 тис грн. 

Власними надходженнями до районного бюджету встановлено 

відповідно до ст.64-1 Бюджетного Кодексу України є орендна плата 

за водні об’єкти, з яких сформована дохідна частина загального 

фонду районного бюджету в сумі 5 тис. грн. Враховуючи трансферт 

з державного бюджету і надходження до районного бюджету сума 

становить 1449,4 тис . грн., з яких на заробітну плату – 1290 тис. 

грн., нарахування 159,4 тис. грн.,  електроенергія 5 тис. грн.. 

Районний бюджет є збалансованим виходячи з прогнозу даних 

показників.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

 ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

 Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не бав участь у 

голосуванні» - 1. 

 

19.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про план 

роботи районної ради на І півріччя 2024 року. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брав участь у 

голосуванні» - 1. 

 

20.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до Положення про звання «Почесний громадянин 

Бердичівського району». 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

21. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради про зняття 

з контролю окремих рішень районної ради. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
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Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участь у 

голосуванні» - 1. 

22. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

дострокове припинення повноважень депутата районної  ради, яка 

повідомила, що до Бердичівської районної ради звернувся із заявою 

про складання депутатських повноважень депутат Порхун Олена 

Миколаївна. Заява написана власноруч згідно чинного 

законодавства. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участь у 

голосуванні» - 1. 

23. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

дострокове припинення повноважень депутата районної  ради, яка 

повідомила, що до Бердичівської районної ради звернувся із заявою 

про складання депутатських повноважень депутат Ковтанюк 

Дмитро Петрович. Заява написана власноруч згідно чинного 

законодавства. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участьу 

голосуванні» - 1. 

24. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

дострокове припинення повноважень депутата районної  ради, яка 

повідомила, що до Бердичівської районної ради звернувся із заявою 

про складання депутатських повноважень депутат Вдовиченко Ігор 

Миколайович. Заява написана власноруч згідно чинного 

законодавства. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 
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інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участь у 

голосуванні» - 2. 

 

РІЗНЕ: 

 

17.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що на базі КНП «ЦРЛ 

Бердичівського району» планується створити центр поліативної 

допомоги.  В Бердичівській районній раді було проведено засідання 

Наглядової ради, в якій взяли участь власники та керівництво 

лікарні. В результаті засідання було прийнято рішення запросити на 

наступне засідання наглядової ради  директора Департаменту 

охорони здоров’я Житомирської обласної військової адміністрації, 

для вирішення даного питання. 

 Луцька Д.В. – яка повідомила, що з лікарні звільняються 

спеціалісти. Лікарня працює з НСЗУ і кошти на заробітні плати 

виділяє НСЗУ. На протязі року лікарі КНП ЦРЛ працюють за 

мінімальну заробітну плату, медсестри на 0,75 % від ставки. Також 

внесла пропозицію запрошувати на наради, наглядові ради не лише 

керівництво лікарні, а й працівників, лікарів. 

 Яригін П.І. – який зазначив, що питання по роботі КНП «ЦРЛ 

Бердичівського району», є дуже важливе і тому вніс пропозицію 

написати звернення до Житомирської обласної державної 

адміністрації та Житомирської обласної ради здійснити перевірку у 

лікарні. 

 Балянов О.О. – який повідомив, що на наступне засідання 

наглядової ради необхідно запросити депутатів Бердичівської 

районної ради Яригіна П.І., та Луцьку Д.В. 

 

17.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що питання внесені на 

розгляд 16 сесії восьмого скликання розглянуті, та закрив 
шістнадцяту сесію восьмого скликання. 

 

 

 

Голова районної ради                                             Олександр БАЛЯНОВ 
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